
SPLITSKI SAVEZ ŠPORTOVA 
Broj: 322/2014 

Split, 16.5.2014. 

 

Z A P I S N I K 
 

42. sjednice Izvršnog odbora Splitskog saveza športova održane 15.5.2014.g. u sali za sastanke ŠC 

„Gripe“ s početkom u 14,00 sati. 

 

Prisutni: Igor Boraska, predsjednik, Jurica Topić, dopredsjednik te članovi: 

Dražen Čular, Petar Lerotić, Nenad Šarić, Mario Tomljanović i Marko Žaja 

Ostali: Tomislav Borozan i Žarko Grisogono, članovi Nadzornog odbora SSŠ-a te Vlatko Škiljo, 

glavni tajnik SSŠ-a i Danira Mardešić, zapisničar 

 

D n e v n i  r e d: 
 

1. Verifikacija zapisnika 41. sjednice Izvršnog odbora 

2. Konačan prijedlog dopuna i izmjena Statuta SSŠ-a 

3. Problematika financiranja SSŠ-a 

4. Usvajanje Pravilnika o zaštiti arhivskoga i registraturnog gradiva SSŠ-a 

5. Molbe i prigovori 

6. Razno 

 

Ad.1. 
Zapisnik 41. sjednice Izvršnog odbora jednoglasno usvojen. 

 

Ad.2. 

U svom uvodnom izlaganju Igor Boraska je konstatirao kako se Služba za sport Grada još  nije očitovala 

po pitanju prijedloga izmjena i dopuna Statuta koji je priredio Izvršni odbor. Prošlo je više od mjesec 

dana od kada je prvi materijal poslan u Grad. Planirana javna rasprava, a time i sjednica Skupštine, ne 

krivnjom Izvršnog odbora, opet će se morati prolongirati. Problem je i u tome što se u prijedlogu izmjena 

Statutu (članak 24.) poziva na kategorizaciju sportova Grada Splita, a ona od strane Grada (Službe za 

sport)  još nije zgotovljena. Članovi Izvršnog odbora u nešto dužoj raspravi još su jednom „pretresli“ 

sve predložene izmjene Statuta (članak 17., pitanje statusa punopravnih članova, posebno gradskih 

sportskih saveza; članak 24., pitanje predstavnika u Skupštini; članak 49., članstvo u Nadzornom odboru 

te neke nadopune u člancima 55. i 64., s tim da bi se riječ „šport“ kao i izvedenice ove riječi zamijenile 

riječju „sport“. Istaknuta je nužnost izrade Pravilnika (odnosno statutarne odluke) o izbornim jedinicama 

koje biraju svoje predstavnike u Skupštini SSŠ-a (do sada je Izvršni odbor svojom odlukom utvrđivao 

broj izbornih jedinica). 

 

Ad.3. 

Svi su članovi Izvršnog odbora dobili na uvid pregled isplata financijskih sredstava  s pozicije Grada 

(za troškove natjecanja, režijske troškove, jednokratne pomoći udrugama, potpore sportašima vrhunskog 

sporta, potpore udrugama u većinskom vlasništvu Grada), a temeljem podataka objavljenih  u 

Službenom glasniku Grada Splita te  isplata s pozicija Splitskog saveza športova (za temeljne aktivnosti, 

sportske škole, stipendije vrhunskih sportaša i osobne dohotke trenera). Uočen je veliki nesrazmjer u 

isplatama sredstava klubovima iz momčadskog za razliku od pojedinačnog odnosno 

mješovitog/ligaškog sporta, što Izvršni odbor smatra  neizdrživim za većinu splitskih klubova (o čemu 

bi trebalo upoznati i gradonačelnika). (U ovom dijelu sjednicu su zbog obveza napustili Dražen Čular i 

Žarko Grisogono.) 

 

 

 

 



Nadalje je zaključeno  kako se i  Splitski savez športova također nalazi u dosta teškoj financijskoj 

situaciji. Do ovog trenutka Savezu još nisu uplaćeni materijalni troškovi za siječanj/veljaču. (Služba za 

sport čak je naknadno zahtijevala pravdanje svih troškova računima, što do sada nije bio slučaj i što je 

uredno izvršeno.) Ovakvim postupanjem normalno funkcioniranje Saveza dovodi se u pitanje. Uplata 

sredstva za osobne dohotke zaposlenika također kasni; upate su išle za prva dva mjeseca, a već je sredina 

mjeseca svibnja. 

 

Ad.4. 

Nakon obrazloženja koje je dao glavni tajnik vezano za stručni nadzor nad arhivskim i registraturnim 

gradivom koji je obavio Državni arhiv u Splitu (20. ožujka), a  na osnovi čega je Savezu (kao 

kategoriziranom stvaratelju arhivskog gradiva I. kategorije) ostala obveza izraditi Pravilnik, to je Izvršni 

je odbor donio odluku o usvajanju Pravilnika o zaštiti arhivskoga i registraturnog gradiva SSŠ-a. 

Ovjereni Pravilnik proslijedit će se Državnom arhivu na odobrenje. Savezu ostaje još obveza izrade 

zbirne evidencije odnosno popisa gradiva po sadržajnim cjelinama i osiguranje njegovog 

smještaja/pohrane  (nabava metalnih polica/ormara). Državni arhiv također traži da se u Savezu 

osposobi jedan  djelatnik   koji će raditi na  poslovima pismohrane. Takva osoba dužna je položiti stručni 

ispit. Cijena pripremnog tečaja iznosi 1.650 kn. Zaključeno je kako će se naknadno odrediti osoba koja 

će ići na osposobljavanje, s tim da će se obuka prolongirati jer Savez neće moći pokriti ovaj trošak 

(trebat će osigurati dodatna sredstva od Grada, tim više što Grad dobrano kasni s podmirenjem 

materijalnih troškova SSŠ-u i što za neke troškove nije sigurno da će ih Grad podmiriti, a i nabava 

metalnih ormara iziskuje dodatna sredstva koja Savez trenutno nema). 

 

Ad.5. 

5.1. 

Biciklistički savez Splitsko-dalmatinske županije te biciklistički klubovi Marjan i Spalatum uputili 

su prigovor na konačnu odluku o sufinanciranju temeljnih aktivnosti i to iz razloga smanjenja  

koeficijenta koji određuje starost ovog sporta (povijest, tradiciju i kontinuitet u Splitu) sa 2,00 na 

1,75. 

Po ovom pitanju zatraženo je mišljenje Komisije za povijest športa SSŠ-a (Roberta Kučića, 

predsjednika)  koja je zauzela stav kako se prigovor može uvažiti  jer je biciklizam jedan od najstarijih 

sportova u Gradu. 

Slijedom izrečenog Izvršni odbor prihvatio je ovaj prigovor. 

 

5.2. 

Boksački klub „Split“ moli da se razmotri mogućnost nastupa pojedinih sportaša za više splitskih 

klubova u različitim disciplinama. Mišljenja su kako se sportaši trebaju opredijeliti za koji će klub 

nastupati i samo po toj osnovi ostvarivati prava na sufinanciranje. Izvršni odbor primio je ovu sugestiju 

na znanje. 

 

5.3. 

Jedriličarski klub „Labud“ zatražio je pomoć za izradu monografije kluba (90-ta obljetnica) i 

Mrdujske regate. Budući će se u ovoj godini obilježiti i neke druge obljetnice splitskih klubova za koje 

još nisu pristigle pisane zamolbe, to se donošenje odluke prolongira  za sljedeću sjednicu IO-a. 

 

5.4. 

Klub dizača utega „Split Tromont“ za potrebe proslave 50. godišnjice osnutka kluba moli pomoć 

(„proslava obljetnica sportskih udruga“). Zaključeno je kako će se molba odložiti za sljedeću sjednicu 

IO-a. 

 

 

 

 

 

 

 



5.5. 

Klub dizača utega „Split Tromont“ zatražio je naknadno priznavanje dodatnih bodova u sustavu 

sufinanciranja temeljnih aktivnosti jer su kasno od EU dizačke federacije dobili dopis po kojemu je 

došlo do promjene u poretku na EU juniorskom prvenstvu održanom u Estoniji u Tallinu 2013.g. gdje 

je njihov natjecatelj Bijelić po novom poretku zauzeo 3. mjesto, nakon što je jedan laureat 

diskvalificiran. Izvršni odbor je stava da prijedlog za priznavanje dodatnih bodova KDU „Split 

Tromont“ se prihvati, ali s obzirom da je ukupno financiranje klubova temeljem rezultata iz prethodne 

godine stavljeno van snage, s primjenom ove odluke će se sačekati konačno rješenje. 

 

Sjednica Izvršnog odbora zaključena u 15,40 sati. 

 

 

Zapisnik vodila:  Predsjednik: 

   

Danira Mardešić  Igor Boraska 

 


